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Zápis č.  05/2016 (24)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 21. března 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Lorencová, Dr. Družbíková, 
Dr. Slavík, Bc. Vodinská, Ing. Martínková  

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

5. Projednání návrhu „Žádost o prodloužení akreditace doktorského SP Chemie a 

technologie potravin, SO Technologie potravin“. (proděkan Humpolíček) 

6. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2016/2017 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkan Slavík) 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2015“. 

(proděkanka Lorencová) 

8. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je senát usnášeníschopný a je přítomno všech 
jedenáct členů senátu. 

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 04/2016 (23). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/05/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 04/2016 (23) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/05/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 04/2016 (23) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 04/2016 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

Prod. Humpolíček požádal předsedu AS FT Dr. Staňka o doplnění programu o projednání 

návrhu „Žádosti o akreditaci oboru habilitačního řízení/oboru řízení ke jmenování 

profesorem ve studijním oboru Nástroje a procesy“. Předložený materiál byl dnes 

předložen členům senátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínku a uvedený bod zahrnul  

do návrhu programu zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/05/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení/oboru řízení ke 

jmenování profesorem u studijního oboru Nástroje a procesy“. (proděkan 

Humpolíček) 
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5. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Žádost o prodloužení akreditace doktorského SP Chemie a 

technologie potravin, SO Technologie potravin“. (proděkan Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2016/2017 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkan Slavík) 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2015“. 

(proděkanka Lorencová) 

9. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/05/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

 
1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení/oboru řízení ke 

jmenování profesorem u studijního oboru Nástroje a procesy“. (proděkan 

Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 2016 – 2020“. (děkan) 

6. Projednání návrhu „Žádost o prodloužení akreditace doktorského SP Chemie a 

technologie potravin, SO Technologie potravin“. (proděkan Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2016/2017 – Fakulta 

technologická UTB ve Zlíně“. (proděkan Slavík) 

8. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2015“. 

(proděkanka Lorencová) 
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9. Různé. 

ad 4) Projednání návrhu „Žádost o akreditaci oboru habilitačního řízení/oboru 

řízení ke jmenování profesorem u studijního oboru Nástroje a procesy“. 

(proděkan Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o představení materiálu. 

Děkan Buňka poděkoval za slovo a informoval členy senátu o ukončení činnosti 

Akreditační komise v souvislosti s novelizací zákona o VŠ. Akreditační komise na svém 

posledním zasedání bude projednávat předložené akreditace a reakreditace dle dosud 

platného zákona, které budou zaslány do 15. 4. 2016. 

Jedná se o nový akreditační materiál týkající se studijního oboru Nástroje a procesy pro 

habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem. V doktorské formě tohoto oboru 

jsou již první absolventi a přibližně před rokem proběhla reakreditace na dalších 8 let. 

Děkan sdělil, že budou v tomto týdnu dále předloženy ještě k projednání další tři 

materiály k reakreditaci: 

- DSP – SO Aplikovaná chemie 

- nMgr. SP – Technologie potravin 

- nMgr. SP – Technologie tuků, detergentů a kosmetiky 

Děkan požádal členy senátu o schovívavost v termínech související s legislativou, výše 

uvedené materiály budou předloženy členům senátu do konce tohoto týdne. Požádal 

předsedu senátu Dr. Staňka a členy senátu o projednání akreditačních materiálů během 

následujících dnů tak, aby byla dodržena minimální předkládací lhůta. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal prod. Humpolíčka, zda 

má ještě nějaké informace k předloženému materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že předložený materiál bude zaslán ke schválení členům VR FT 

v úterý 29. 3. 2016. Zároveň podotkl, že materiály budou zasílány paralelně členům 

senátu a členům VR FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a připomněl, že členové senátu se k předloženému 

materiálu pouze vyjadřují. 

Požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání řádného zasedání LK AS FT v závěru 

tohoto týdne. 
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Předseda LK AS FT Dr. Rouchal navrhl termíny řádného zasedání komise v následujícím 

období, a to ve čtvrtek 24. 3. 2016 a 31. 3. 2016 ve 14:00 h v zasedací místnosti 

děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za termíny zasedání LK AS FT. Požádal členy 

senátu, aby své připomínky zasílali předsedovi LK AS FT Dr. Rouchalovi do čtvrtku vždy 

do 10:00 h na jeho e-mail. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za svolání LK AS FT a navrhl, aby další termín 

řádného zasedání AS FT se uskutečnil v úterý dne 29. 3. od 16:00 h a další potom 

v pondělí 4. 4. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

ad 5) Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že materiál byl projednán na řádném zasedání LK 

AS FT. Veškeré připomínky byly zapracovány. Požádal prod. Čermáka o vyjádření. 

Prod. Čermák poděkoval členům LK AS FT o projednání a připomínkování. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že zápis byl zaslán všem členům senátu. 

Informoval o závěru z LK AS FT, která doporučuje po zapracování navrhovaných změn, 

daný materiál předložit k dalšímu projednání na VR FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k danému materiálu. 

 Dr. Egner se dotázala děkana na strategický cíl – optimalizace personální 

struktury FT. Vyslovila obavu, že kdyby došlo ke slučování ústavů, mohlo by to 

mít negativní dopad nejenom na studující studenty, ale i na potenciální zájemce o 

studium. Doporučila tento bod vyloučit ze strategických cílů. 

- Děkan Buňka sdělil, že optimalizace právě do strategických cílů patří. 

 Ing. Hnátková se dotázala na externí komunikace a zapojení doktorandů  

do aktivit ústavů. 

- Děkan sdělil, že tento bod byl vyškrtnut z důvodu dublování v jiné části 

dokumentu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že předložený materiál bude senát schvalovat po 

předchozím projednání ve VR FT. 
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 Ing. Hnátková se vyjádřila k Prioritním cílům (bodu 2, cíli 6 daného materiálu) a 

sdělila, že slovo postgraduální se již nepoužívá. 

- Proděkan Čermák požádal o návrh jiného názvu. 

- Ing. Hnátková navrhla změnit znění tohoto cíle následně: „Vytvářet prostředí 

pro aktivní zapojení studentů magisterských a doktorských SP do výzkumných 

týmů a projektů.“ 

ad 6) Projednání návrhu „Žádost o prodloužení akreditace doktorského SP 

Chemie a technologie potravin, SO Technologie potravin“. (proděkan 

Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádat prod. Humpolíčka o jeho vyjádření k předloženému 

materiálu. 

Prod. Humpolíček informoval o prodloužení akreditace DSP CHTP, SO Technologie 

potravin, akreditace končí k 31. 12. 2016. Z důvodu ukončení činnosti Akreditační 

komise, je zapotřebí materiály zaslat do 15. 4. 2016 k projednání. 

Děkan Buňka sdělil, že materiál by Oborovou radou CHTP projednán a jednomyslně 

schválen. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o projednání předloženého materiálu na zasedání Legislativní komise. 

Odchod děkana Buňky v 13:45 ze zasedání senátu. 

ad 7) Projednání návrhu „Časový plán výuky pro akademický rok 2016/2017 – 

Fakulta technologická UTB ve Zlíně“. (proděkan Slavík) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Slavíka o představení předloženého materiálu. 

Prod. Slavík sdělil, že Časový plán byl zpracován na základě již schváleného plánu UTB. 

V Časovém plánu nejsou uvedeny termíny Dnů otevřených dveří, termíny se budou 

vypisovat celouniverzitně později. V harmonogramu je již uveden nový státní svátek 

„Velký pátek“, kdy nebude probíhat výuka (ani v kombinované formě studia). 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal o sjednocení 

terminologie „Státní svátek“, tak aby v závorce bylo případně vyznačeno, o jaký svátek se 

jedná. 
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Prod. Slavík sdělil, že to v závorce bude doplněno. 

 Dr. Beníček se dotázal na svátky, které připadají v LS na pondělky, konkrétně jak 

budou případně probíhat náhrady za dny, kdy nebude probíhat výuka. Jedná se o 

tři pondělní svátky v dalším akademickém roce 2016/2017 (17. 4., 1. 5. a 8. 5. 

2017). 

- Prod. Slavík sdělil, že na jednání u prorektorky tomuto tématu nezazněl žádný 

návrh. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že to musí být centrálně řešeno (v rámci celé 

UTB) a požádal proděkany pro pedagogickou činnost, aby případné náhrady za 

tyto pondělky u prorektorky  ještě projednali. 

 Prod. Čermák doporučuje zahrnout do Časového harmonogramu i sobotu hned 

po „Velkém pátku“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o projednání tohoto 

materiálu na zasedání LK AS FT. 

ad 8)  Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za 

rok 2015“. (prod. Lorencová) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Lorencovou o představení materiálu. 

Prod. Lorencová představila Výroční zprávu o činnosti FT za rok 2015. Materiál byl 

zpracován dle struktury z loňského roku, pouze byla přidána tabulka s přehledem 

výjezdů studentů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

 Dr. Beníček požádal opravit tabulku č. 19, a opravit přehled SVOČ. 

 Tajemnice Vodinská sdělila, že materiál neprošel Ekonomickým oddělením 

fakulty. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál bude tedy předložen na kontrolu 

ekonomickému oddělení fakulty. Požádal členy senátu, aby své připomínky zaslali  

prod. Lorencové, která je zapracuje a materiál bude znovu projednán  

na zasedání AS FT a to v pondělí dne 4. 4. 2016. 
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ad 9) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil návrh termínů řádného zasedání senátu a zasedání 

LK AS FT, které se uskuteční v termínech: 

- 24. 3. od 14:00 – LK AS FT 

- 29. 3. od 16:00 – AS FT 

- 31. 3. od 14:00 – LK AS FT 

-   4. 4. od 13:00 – AS FT 

 
NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/05/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční 
v úterý dne 29. 3. 2016 od 16:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/05/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční 
v pondělí dne 29. 3. 2016 od 16:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a otevřel bod Různé. 

 Tajemnice Vodinská sdělila, že má zpracovaný materiál týkající se zvýšení 

prospěchového stipendia. Sdělila, že materiál nebyl ještě projednán na Vedení 

fakulty.  

Po projednání bude materiál představen členům senátu. 

 Ing. Fojtl informoval o zpracování formuláře pro průzkum důvodů neúčasti 

studentů na přednáškách. Finální verze bude zaslána členům senátu společně 

s návrhem na vyhodnocení. 

 Ing. Hnátková pozvala studentské zástupce senátu na seminář „Akademické 

senáty a Vysokoškolská legislativa pro studenty“, který se uskuteční dne 

19. 4. 2016 od 13:00 h. Seminář povede velmi kvalifikovaná právnička 

z Masarykovy univerzity JUDr. Kudrová. Pozvánka byla zaslána dne 15. 3. 2016  

e-mailem předsedou AS FT. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční  

v úterý dne 29. 3. 2016 od 16:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

Ve Zlíně dne: 21. 3. 2016 
Konec zasedání: 14:10 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


